
KAS LAPSED  
SAAVAD  

UUDE KOOLI?
Nädala eest räägiti maavalit

suses Paide 4. Keskkooli ehitu
sest. Seis pole kiita, esialgsetest 
plaanidest ollakse maas. Ometi 
pole maetud lootust, et järgmi
sel aastal sapi ai ajal võiksid lap
sed uues majas õppida. Objekt 
läheb üle tulevasse aastasse, va
jatakse materjale, raha, tööjõu
du. Praegu ori esmaülesanne et
tevalmistus talveks, s.t. hoone
karp kinni ja soe sisse saada.

Haridusosakonna juhataja 
ANDRES TAIMLA: «Meid huvi
taks, et maja saaks valmis h i l 
j e m a l t  1. augustiks, siis 
jõuaks kolida ja sisse seada. Tei
ne probleem on, et 15. augustist 
tuleb palgale võtta 20 õpetajat, 
kui ehitus venib, mille eest nei
le siis palka maksta? Juba prae
gu peab tudengitega lepinguid 
sõlmima, kohe tõuseb elamispin
na küsimus. Paide linn võib sat
tuda fakti ette, et siia ei tul- 
dagi tööle.»

Paide MEKi juhataja OLEV 
SAKSNIIT: «Aasta alguse le
pingu järgi oli koolimaja ehitu
seks raha miljon rubla. Kuna 
teadsime, et raha on vähe, po
leks saanud tööd teha kartuses, 
et see jääb maksmata. Oleme 
olnud teistel objektidel, seetõttu 
on siin vähe jõutud.»

Maavalitsuse kapitaalehituse 
osakonna juhataja KALJU NÕM
ME teatas, et koolimaja jaoks 
eraldati raha juurde, selleks aas
taks on nüüd kokku 2 500 000 
rubla. Seni on ära kasutatud 
1 500 000 rubla (koos mööbliga, 
viimane on seni kohale tulnud 
kõik, puudu on köögitehnikat). 
Rahaliselt ehitajale võlgu ei ol
da, kõik arved on tasutud.

OLEV SAKSNIIT: «Et tal
veks soe sisse saada, tuleb la
hendada mitu küsimust. Esiteks 
sanitaartehnika, pooled radiaato
rid Pri puudu. (Sellega pn tegel
dud jp radiaatoreid ~pp ipbpW 
iggliüiimug, mm lunuaga need
tulevad. Enamik aknaid on lp- 
pukg käes, vajaka pp vepl üma
raid ja suuri. Aagta pt§a gp ej= 
nud probleem puit, paljuski m  
seetõttu veninud ka katuse te
gemine, Abi pole kuskilt saanud, 
ise oleme koostööd teinud «Jär
va Metsa» ja metsakombinaadi- 
ga. Ilma vastuteeneteta ei saa 
midagi, oleme neile ehitanud,»

Abimaavanem HENN SOKK: 
«Sellele objektile on antud riik
lik limiit, s.t. et see peaks olema 
kogumahus materjalidega kae
tud. Tuleb arvestada, et prae
gusaja masuudinappuses ei saa 
lubada raiskamist ja aukudega 
maja kütmist.»

OLEV SAKSNIIT: «See nn.
limiidi paber on tühi paber. Sel
le alusel ei ole midagi väljasta
nud Ehitus- ega teised ministee
riumid, kes kor<t alla kirjuta
sid. Ehitaja pplel maha matnud 
mõtet kool ikkagi valmis teha. 
Sel aastal tahaks tööd teha 
kuni 200 000 rubla eest. Kuna 
krohvimistööde maht on väga 
suur, on oluline maja soojaks 
saada, et kaasa haarata ka naa- 
berfirmasid.»

Nüüd on raha ja ka enamik 
materjalidest pidi olemas olema. 
Lepiti kokku, et koostatakse 
graafik, mille järgi on võimalik 
tööde kulgemist jälgida.
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